

## 基督教勵行會上門回收服務

回收服務熱線: 2456 2220

**服務時間:** 逢星期一至六 (公眾假期除外)

**服務地區:**

1. 港島區
2. 九龍區
3. 新界區 (能駕車駛至之地方)

**注意事項:**

- 甲. 服務地區，本會再視乎交通情況而作出最後決定。
- 乙. 只限有電梯直達的樓層，唐樓恕未能安排上門回收服務。
- 丙. 上門回收若要上落樓梯超過 3 級，請早揚聲，本會需作另行安排。
- 丁. 由於資源所限，如閣下之需求未達到本會服務範圍以內，恕未能安排回收服務。
- 戊. 物品接受與否會因應不同因素，如貨存量等有所變更，本會保留一切最終決定權。

**收費表:**

回收物品	收費
3 袋紅白藍衣飾 (27x23x11 吋, 67x57x27 厘米)或以上	免費
數量少於 3 袋紅白藍衣飾 (27x23x11 吋, 67x57x27 厘米)	港幣\$100，捐款將用作支持本會各項社會及人道服務。

**可回收物品** (已清潔及適合轉贈有需要人士或義賣):



**備註:**

玩具、洋娃娃、嬰兒用品 (學行車、嬰兒車等)、家庭用品及廚房用具需為八成新或以上，並且清潔乾淨、完整。

**不回收物品:**

大型傢俱、制服(帶有商標)、窗簾、床褥、食物、大型電器、教科書及雜誌等

**Christian Action**  
**Green Collection Programme – Pick-up service**  
**Collection Hotline: 2456 2220**

**Service Time:** Monday to Saturday (Excluding Public Holidays)

**Service Area:** 1. Hong Kong Island  
2. Kowloon  
3. New Territories (Where cars can drive there)

- Notes:**
- Christian Action has final decision to provide the service according to actual traffic condition.
  - Pick-up service is only available for premises with elevator.
  - If there are more than 3 stairs for the premises, please notify us as early as possible to allow further arrangement
  - Owing to limited resources, our services is only available for the above area.
  - The acceptance of donations may depend on the factors such as storage. In case of any dispute, Christian Action reserves the right of final decision.

**Fees:**

Collected items	Fee
<b>3 bags of garments</b> (27x23x11 inches, 67x57x27cm) or above	Free of Charge
<b>Less than 3 bags of garments</b> (27x23x11 inches, 67x57x27cm)	HK \$100.00 Your contribution will be used to maintain our service for the needy.

**Do Accept** (Clean and suitable for transfer to needy or resale):



Notes: Toys and dolls, baby items (e.g. strollers and walkers), household goods and utensils **have to be 80% new**, in clean and good condition.

**Do not accept:**

Furniture, uniforms with logo, curtains, mattress, food, large electrical appliances, textbooks and magazines